
9 oktober – träff med fyra av våra svenska ICOLD-kommittérepresentanter hos Sweco  
Idag var det dags att testa ett nytt koncept. Maria Bartsch, Manouchehr Hassanzadeh, Sam 
Johansson och Anders Söderström var inbjudna för att berätta om arbetet som ICOLD-
kommittérepresentant. Gabriella Molinder, som tillsammans med Lisa Broberg var årets vinnare av 
SwedCOLDs omkostnadsersättning för deltagande vid ICOLDs årsmöte, höll en presentation om sina 
intryck från mötet i Prag. Även nästa år kommer omkostnadsersättning att delas ut till två personer 
och jag kommer att återkomma med information och ansökningsblankett under november.  
Efter presentationspasset bjöd Sweco på plockmat och dryck och deltagarna fick sätta sig i grupper 
med valfri kommittérepresentant. Det var väldigt roligt att höra de intressanta diskussioner som 
följde och jag hoppas att både kommittérepresentanter och YEFare fann aktiviteten givande. Jag har 
hört mig för bland samtliga svenska ICOLD-kommittérepresentanter och det finns ett stort intresse av 
att dela med sig av sina erfarenheter till oss yngre ingenjörer, så möjligheten att göra detta igen med 
nya kommittérepresentanter finns absolut. Hör gärna av er till mig om ni har någon 
feedback/synpunkter på detta koncept.  
 

       
 

      
 


